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Fråga till kommunstyrelsens ordförande 
 
Flertalet medborgarförslag har kommit in till kommunen gällande diverse idrottsanläggningar, några 
inskickade av barn och ungdomar. Förslag som skickades in redan förra året står fortfarande 
obesvarade. I allmänhet tycker jag att det är viktigt att kommunen visar att de tar medborgares 
förslag på allvar och uppmuntrar politiskt engagemang. I synnerhet anser jag det vara oerhört viktigt 
att uppmuntra barn och ungdomar som tar initiativ och skriver medborgarförslag. Då tycker jag 
vidare att det är nonchalant att inte svara i rimlig tid. Ett års väntetid är ingen rimlig tid. 
Min fråga blir således: 
Vad händer med medborgaförslagen med idrottsanknytna inriktningar och hur lång tid är rimligt att 
behöva vänta på svar? 
 
Helena Thelin (s) 
Ledamot av kommunfullmäktige  
 
 
 
 




